



7 617720 881864

LIT08/1 Opt.5

Warning Keep out of reach of children. IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Dispose of used product(s) with household waste; Dispose of unused product(s) at hazardous or special waste collecting point. May cause an allergic skin reaction. Harmful to aquatic life with long lasting effects. Contains 2-(4-tert-Butylbenzyl)propionaldehyde; Alpha-n-hexylcinnamaldehyde; Linalyl acetate; [3R-(3a,3aβ,6β,7β,8aα)]-octahydro-6-methoxy-3,6,8,8-tetramethyl-1H-3a,7-methanoazulene; Linalool; Eugenol; Hydroxy-citronellal; piperonal; omega-Pentadecalactone; trans-rose ketone-3; Coumarin; trans-beta-Damascene; Caryophyllene; Geraniol; cinnamomitrile; Benzyl salicylate; Isoeugenol; Methyl heptin carbonate.

Attention Tenir hors de portée des enfants. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: laver abondamment à l'eau et au savon. En cas de consultation d'un médecin, garder à disposition le récipient ou l'étiquette. Eliminer le ou les produits usagés avec les ordures ménagères; Eliminer le ou les produits inutilisés dans un point de collecte des déchets dangereux ou spéciaux. Peut provoquer une allergie cutanée. Nocif pour les organismes aquatiques, entraîne des effets néfastes à long terme. Contient 2-(4-tert-butylbenzyl)propionaldehyde; Alpha-n-hexylcinnamaldehyde; Linalyl acetate; [3R-(3a,3aβ,6β,7β,8aα)]-octahydro-6-methoxy-3,6,8,8-tetramethyl-1H-3a,7-methanoazulene; Linalol; eugenol; 7-hydroxycitronellal; pipéronal; omega-Pentadecalactone; trans-rose ketone-3; Coumarine; trans-beta-Damascène; Caryophyllène; Géranol; cinnamomitrile; Benzyl salicylate; Isoeugenol; Oct-2-ynoate de méthyle.

LITTLE TREE Europe Ltd., 10 West Street, Newbury, Berkshire, RG14 1BD, UK, +44 1488 689 412

Up to /
Jusqu'à

60

days / jours

Waste in USA

New Car Fiber Can 30g NY9G-N9RV-6Q3H-UAWU